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Administrasjonsbygget 

 
 
TILSTEDE PÅ MØTET: 

Medlemmer Parti 
Hilde Johanne Dybwad AP 
Nils-Christian Steinbakk AP 
Kassandra Eleni Bredrup Petsa FRP 
Ronny Borge H 
Per-Gunnar Kung Skotåm R 
Karl Gunnar Strøm SP 
Marlen Rendall Berg SP 

 

Varamedlemmer Parti 
Elisabeth Sollihaug AP 
Ketil Skår H 

 

Andre: 
Berit Vestvann Johnsen 
Bjørn Olav Skoglund 
Ellen Beate Lundberg 
Erik Alvestad 
Kariann Skar Sørdahl 
Ketil Hugaas 
Kristian Amundsen 
Laila Olsen Finvik 
Mariann Monsen 
Mathilde Winther 
Reidunn Bjørnådal Storli 
Terje Valla 
Torill Mørkhagen 
Trond Heimtun 

 
 
 
 
Møtenotater: 
Det var ingen merknader til innkalling. 

Møtet ble lukket med hjemmel i kommuneloven § 11-5, andre ledd i forbindelse med 
oppsigelser fra alle kommunalsjefene. 

Gruppeleder SV (vara: Anne Stenhammer) var invitert inn i møtet. 
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Det var ingen merknader til saksliste. 

Orientering ordfører: 
· Jernbaneforum nord - Godsterminal er bygd for 5 avganger. I løpet av året vil det bli 5 

avganger og i løpet av neste år 6 avganger. 
 

Status ang. sykefraværet pr. mars 2022 v/kommunalsjef Kariann Sørdahl 

Status ang. økonomi pr. mars 2022 v/kommunalsjef Kariann Sørdahl 
 
Orienteringer v/kommunalsjef Trond Heimtun: 

· Dom  i sak ang. tilbakeføring av fast eiendom og erstatning i Tingretten - Kommunen 
frifinnes og får dekt sakskostnader 

· Sak ang. slam (Perpetuum) kjøres av KLP  
 
Inhabilitet: 
Sak 36/22: Per-Gunnar Skotåm (R) stilte spørsmål med habilitet til representant Ketil Skår, 
som styremedlem i BRUS. 

 
 

 
 
 
 
 
 
UNDERSKRIFTER: 
Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 
 
Fauske 06.05.22 
 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
 
 
Marlen Rendall Berg 
ordfører 

representant representant 

 
Protokollen er godkjent av formannskapet i møte nr           den 
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Saksliste 
 

Saksnr. Sakstittel  
034/22 Godkjenning av møtebok  

035/22 Referatsaker i perioden  
036/22 Prinsippavklaring vedrørende etablering - oppstart 

konsekvensvurdering 
 

037/22 Årsregnskap og årsberetning 2021 - Fauske kommune  

038/22 Årsregnskap og årsberetning 2021 - Fauna KF  
039/22 Oppfølging av budsjettvedtak - reduksjon av ca. 10 

årsverk innen samhandlingsområdet oppvekst og 
kultur. 

 

040/22 Oppfølging av vedtak i budsjett 2022 - etablere 
oppvekstsenter i Sulitjelma 

 

041/22 Sikring av Farvikbekken - fremleggelse tiltaksplan for 
gjennomføring av rassikring og kostnadsoverslag for 
tiltakene 

 

042/22 103/571 - Glassgården AS - Kjøp av tilleggstomt til 
eiendommen gnr. 103, bnr. 571 

 

043/22 103/649, 103/650, 103/11 - Søknad om kjøp av areal 
Fauske Fjernvarme AS 

 

044/22 Søknad om kjøp del av kommunal tomt fra gnr/bnr 
101/6 - Finneid 

 

045/22 Fjellovas anvendelse for statsallmenningene i 
Nordland og Troms 

 

046/22 Oppdatering av betalingsregulativ 2022 - Endring av 
betalingssatser for Sulitjelma Bad 

 

047/22 Uttreden av verv og supplering av varamedlemsliste  

048/22 Kommunestyre- og fylkestingsvalget 2023 - Fastsetting 
av valgdag 

 

049/22 Næringsprisen 2021 - Unntatt offentlighet med 
hjemmel i offentlighetsloven § 26 andre ledd andre 
punktum 

Unntatt 
offentlighet 
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034/22: Godkjenning av møtebok 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Møtebok nr. 5/2022 godkjennes. 

 
Formannskap 05.05.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 034/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Møtebok nr. 5/2022 godkjennes. 

 
 
 
035/22: Referatsaker i perioden 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Dokumentene tas til orientering. 
 
Formannskap 05.05.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 035/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Dokumentene tas til orientering. 

 
 
 
036/22: Prinsippavklaring vedrørende etablering - oppstart konsekvensvurdering 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 
 

Kommunestyret ser på planene for industrietablering som en stor mulighet for indre 
Salten, samtidig som det innebærer noen konsekvenser for samfunnet. Det er 
formålstjenlig at det gjennomføres en konsekvensutredning med påfølgende offentlige 
tillatelser, der forutsetningene for en utvikling av et slikt stort teknisk prosjekt kommer 
frem. 
 
Kommunestyret fatter et slikt prinsippvedtak: 
Blastr Green Steel gis adgang til å gå i gang med konsekvensutredninger og 
planprosesser i tråd med fremlagte planer for etablering i Fauske og Sørfold kommuner.  
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Plan- og utviklingsutvalg 05.04.2022: 
 
 
Behandling: 
Saken trekkes. 
 
PLUT- 037/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Saken trekkes. 
 
Kommunestyre 07.04.2022: 
 
 
Behandling: 
Trekkes fra sakslisten, foreslått av Marlen Rendall Berg, Senterpartiet 
Ordfører vil trekke saken fra sakslisten og sette den opp til kommunestyret 19. Mai. 

 
Ordførers forslag ble enstemmig vedtatt under godkjenning av saklista. 
 
KOM- 022/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Saken trekkes saken fra sakslisten og den settes opp til kommunestyret 19. mai. 

 
Formannskap 05.05.2022: 
 
 
Behandling: 
Per-Gunnar Skotåm (R) stilte spørsmål med Ketil Skårs habilitet med begrunnelse i Skårs verv 
som styremedlem i BRUS. 
Skår fratrådte under habilitetsbehandlingen. 
Skår ble enstemmig erklært inhabil med hjemmel i forvaltningsloven § 6, andre ledd. 
 
Ordfører foreslo: 
Saken sendes tilbake til kommunedirektør. 
 
Ordførers forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 036/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Saken sendes tilbake til kommunedirektør. 
 
 
 
037/22: Årsregnskap og årsberetning 2021 - Fauske kommune 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

1. Fauske kommunes årsregnskap og årsmelding for 2021 godkjennes. 
2. Regnskapsmessig mindreforbruk kr 11 961 728,40 er iht. kommunelovens krav ført 

til reduksjon av tidligere års merforbruk. Dette bidrar positivt til å redusere tiden 
Fauske kommune er innmeldt i ROBEK.  

3. Ubrukt bevilgning for investeringsprosjekter overføres til investeringsbudsjett 2022.  
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Formannskap 05.05.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 037/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Fauske kommunes årsregnskap og årsmelding for 2021 godkjennes. 
2. Regnskapsmessig mindreforbruk kr 11 961 728,40 er iht. kommunelovens krav ført 

til reduksjon av tidligere års merforbruk. Dette bidrar positivt til å redusere tiden 
Fauske kommune er innmeldt i ROBEK.  

3. Ubrukt bevilgning for investeringsprosjekter overføres til investeringsbudsjett 2022.  
 

 
 
 
038/22: Årsregnskap og årsberetning 2021 - Fauna KF 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

1. Framlagt årsberetning 2021 for Fauna KS tas til etterretning. 
2. Framlagt årsregnskap fastsettes som Fauna KF sitt regnskap for 2021. 

 
Formannskap 05.05.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstillling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 038/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Framlagt årsberetning 2021 for Fauna KS tas til etterretning. 
2. Framlagt årsregnskap fastsettes som Fauna KF sitt regnskap for 2021. 

 
 
 
039/22: Oppfølging av budsjettvedtak - reduksjon av ca. 10 årsverk innen 
samhandlingsområdet oppvekst og kultur. 
 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 
 

Som et ledd i å oppfylle kommunens forpliktelser – tiltaksplan i ROBEK – for å oppnå et 
budsjett i «balanse», var et tiltak i sak 115/21 «Årsbudsjett 2022 og økonomiplan 2022 – 
2025» å redusere bemanningen også i samhandlingsområdet Oppvekst og kultur med 
ca 10 årsverk som utgjør om lag 6,40 millioner kr. I prioriteringen av hvor dette skal 
gjøres, vedtar Kommunestyret følgende fordeling av nedtrekket på 6,40 millioner kr. 
innenfor oppvekst og kultur: 
 

1. Kultur og idrett - alternativ 2 (iht vedlegg «Forslag fra enhet Kultur og idrett»). 
Besparelse 0,36 millioner kr. 

2. Barnehage - alternativ 2 (iht vedlegg «Forslag fra enhet barnehage»). 
Besparelse 1,31 millioner kr. 

3. Skole - alternativ 2 (iht vedlegg «Forslag fra enhet Skole»). Besparelse 3,52 
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millioner kr. 
4. Familiens hus og integrering - alternativ 1 (iht vedlegg «Forslag fra enhet 

Familiens hus»). Besparelse 1,44 millioner kr. 

 
Samlet sett kan det gi en mulig besparelse på 6,63 millioner kroner i helårseffekt fra 
2023 og videre i planperioden. 
 

 
Formannskap 05.05.2022: 
 
 
Behandling: 
Forslag fra H, SP, KRF og FRP - Endringer vedr kultur, skole, familiens hus, foreslått av 
Karl Gunnar Strøm, Senterpartiet 
Pkt 1: (kultur ) 
 
Stillingen ved Sulitjelma Ungdomsklubb reduseres ikke. 
 
 
Pkt 3: (skole ) 
 
Formannskapet ber Statsforvalteren om bistand til å vurdere om kommunens forpliktelser i 
skolen etter gjeldende lover og forskrifter overholdes før vedtaket settes i verk, senest til 
1.7.2022. 
 
 
Pkt 4: (Familiens hus) 
 
Helsesykepleier og Miljøarbeider reduseres ikke nå. Kommunen venter 50 flyktninger i løpet 
av året, og stillingene må ses i lys av dette. Ny vurdering av disse stillingene vurderes høsten 
2022. Ved opprettholdelse av stillingene, forutsettes det at økte utgifter tas av 
integreringstilskuddet. 

 
Forslag fra AP, foreslått av Nils-Christian Steinbakk,      Arbeiderpartiet 
Sak 039/22 Oppfølging av budsjettvedtak 
1. Fauske kommune har de siste årene gjort store investeringer i nye skolebygg. Da 
Valnesfjord skole og flerbrukshall sto ferdig, hadde vi landets fineste og mest moderne 
skolebygg med unike uteområder. Samtidig har det vært gjort store strukturendringer og 
kommunestyret har de siste årene lagt ned tre nærskoler. Dette har ført til at de ansatte i 
skoleverket har måttet tilpasse og omstille seg til å smelte sammen ulike miljø på større 
enheter. 
Kommunestyret har tidligere vært tydelige på at det etter de store investeringene og 
strukturendringene skulle satses på innholdet i skolen. I stedet har en reduksjon i antall elever 
og den økonomiske situasjonen ført til store nedskjæringer i antall årsverk. Fra skoleåret 
2019 og frem til høsten 2022 vil antall pedagoger og assistenter i Fauskeskolen være 
redusert med flere titalls stillinger, bare på Vestmyra skole har det de siste årene vært 
redusert med i overkant av 17 årsverk, selv om elevtallet er det samme nå som det var for 
noen få år tilbake. 
Den gjennomførte strukturendringen har gått veldig fort og påvirket både ledelsen og de 
ansatte ved de ulike skolene negativt. Skolene trenger ro og må få omstille seg på en 
planmessig måte innenfor et akseptabelt tidsperspektiv. Kommunestyret avviser med 
bakgrunn i dette den foreslåtte reduksjonen i antall årsverk innenfor grunnskolen og ber 
kommunedirektøren utrede en sak hvor det settes søkelys på innholdet i skolen, sett opp mot 
antall årsverk på hver enkelt skole. Dette arbeidet må starte ute på skolene, hvor ledelsen og 
de ansatte får være med å vurdere hva som er best på deres skole. Samtidig må det være en 
plan på dette arbeidet, slik at vi får en planmessig drift i årene som kommer. Tidlig innsats og 
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et godt faglig utbytte for elevene skal i særdeleshet vektlegges. I tillegg til dette skal skolene 
tilby lovpålagte oppgaver i forhold til spesialundervisning og særskilt tilrettelagt opplæring. 
De ansattes organisasjoner forteller at det er blitt en større andel elever med psykiske 
problemer. Det fryktes at elevene ikke blir sett i en travel arbeidsdag og lærerne får ikke 
jobbet forebyggende. Retten til et godt psykososialt miljø blir sterkt utfordret og dårlig ivaretatt 
allerede i dag. Ansatte blir oftere utsatt for trusler og vold i dagens skole på Fauske, noe som 
igjen kan føre til slitasje, sykemeldinger og lærerflukt. Meldinger om daglige avvik og brudd på 
både arbeidsmiljøloven og opplæringsloven må gripes fatt i umiddelbart. 
Det er derfor viktig å opprettholde kontaktlærertettheten slik den er i dag. Gjennom å trekke 
ned antall årsverk i skolen, øker allerede belastningen svært mye på de som blir igjen. Dette 
er det først og fremst de svakeste elevene som taper på. Det er de samme elevene som er 
avhengig av tett oppfølging av kontaktlærer i skolehverdagen for å ha mulighet til å lykkes 
både faglig og sosialt. Færre kontaktlærere kombinert med mindre lærertetthet i 
klasserommet vil ramme denne gruppen hardt. Det er også uheldig og skal ha færre 
kontaktlærere i skolen i en tid hvor kontaktlærerrollen er viktigere enn noen gang før. Svært 
mange elever er i dag avhengig av denne oppfølgingen. En forutsetning for å lykkes i dette 
arbeidet er at antall klasser på ungdomstrinnet opprettholdes som i dag. 
Stortinget vedtok å øke realveksten i kommunesektorens frie inntekter med 2 500 mill. kroner 
sammenlignet med Regjeringen Solberg sitt forslag. Samlet gir dette en vekst på 4 500 mill. 
kroner i 2022 og for Fauske kommune utgjør det en økning i de frie inntekter på i overkant av 
3 mill. kroner. Dette vil øke kommunens evne til å løse viktige samfunnsoppgaver og unngå 
en krise innenfor skoleverket som nevnt ovenfor. Statsbudsjettet skisserer at hver grunnskole 
i kommunene skal tildeles 500 000 kroner i økte inntekter og for Fauske kommune, som har 4 
grunnskoler, utgjør dette kr. 2 000 000,-. 
Kommunestyret ber kommunedirektøren innarbeide kr. 3 520 000,- i økonomimelding 1/2022, 
slik at skolesektoren får konsolidert stillingen, sikre at lovpålagte oppgaver, som for eksempel 
at elver med særskilte behov får den undervisningen de har lovmessig krav på. Og sist men 
ikke minst, sørge for at Fauskeskolen får drive med skoleutvikling og skoleledelse, i en tid 
dette er av særdeles stor viktighet. 
2. Ungdomsklubben i Sulitjelma kan i dagens lokaler ikke driftes forsvarlig med totalt en 
ansatt i 30 % stilling. Kommunestyret ber kommunedirektøren innarbeide 25 % stilling i 
økonomimelding 1/22. 

 
H/SP/KRF/FRP's forslag ble trukket. 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble vedtatt med 5 (1FRP, 2H, 2SP) mot 4 (3AP, 1R) 
stemmer avgitt for AP's forslag. 
 
 
FOR- 039/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Som et ledd i å oppfylle kommunens forpliktelser – tiltaksplan i ROBEK – for å oppnå et 
budsjett i «balanse», var et tiltak i sak 115/21 «Årsbudsjett 2022 og økonomiplan 2022 – 
2025» å redusere bemanningen også i samhandlingsområdet Oppvekst og kultur med 
ca 10 årsverk som utgjør om lag 6,40 millioner kr. I prioriteringen av hvor dette skal 
gjøres, vedtar Kommunestyret følgende fordeling av nedtrekket på 6,40 millioner kr. 
innenfor oppvekst og kultur: 
 

1. Kultur og idrett - alternativ 2 (iht vedlegg «Forslag fra enhet Kultur og idrett»). 
Besparelse 0,36 millioner kr. 

2. Barnehage - alternativ 2 (iht vedlegg «Forslag fra enhet barnehage»). 
Besparelse 1,31 millioner kr. 

3. Skole - alternativ 2 (iht vedlegg «Forslag fra enhet Skole»). Besparelse 3,52 
millioner kr. 

4. Familiens hus og integrering - alternativ 1 (iht vedlegg «Forslag fra enhet 
Familiens hus»). Besparelse 1,44 millioner kr. 
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Samlet sett kan det gi en mulig besparelse på 6,63 millioner kroner i helårseffekt fra 
2023 og videre i planperioden. 

 
 
 
040/22: Oppfølging av vedtak i budsjett 2022 - etablere oppvekstsenter i Sulitjelma 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 
 

1. Kommunestyret opphever vedtak om opprettelse av felles oppvekstsenter for 
Sulitjelma skole og Sulitjelma barnehage. 

 
2. Kommunestyret vedtar istedenfor løsningen som skolen og barnehagen sammen 

foreslår for å redusere den administrative ressursen med 45 % fra og med 
1.8.22. I denne løsningen er den administrative ressursen til styrer på 35 %, 
rektor på 65 % og rektor er leder for SFO i 10 % i tillegg. Begge avdelingene 
består som egne enheter. 
 

 
Formannskap 05.05.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 040/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Kommunestyret opphever vedtak om opprettelse av felles oppvekstsenter for 
Sulitjelma skole og Sulitjelma barnehage. 

 
2. Kommunestyret vedtar istedenfor løsningen som skolen og barnehagen sammen 

foreslår for å redusere den administrative ressursen med 45 % fra og med 
1.8.22. I denne løsningen er den administrative ressursen til styrer på 35 %, 
rektor på 65 % og rektor er leder for SFO i 10 % i tillegg. Begge avdelingene 
består som egne enheter. 

 
 
 
041/22: Sikring av Farvikbekken - fremleggelse tiltaksplan for gjennomføring av 
rassikring og kostnadsoverslag for tiltakene 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 
 

Fauske kommunestyre ber Kommunedirektøren iverksette sikring av Farvikbekken i tråd 
med de strengeste anbefalinger fra Rambøll og Norconsult. 
 
Kommunestyret vedtar å ta opp et lån på kr. 2,7 mill inkl. mva for sikring av 
Farvikbekken med mål om fullfinansiering av prosjektet. 
 
Kommunestyret vedtar å ta opp et lån på avløpssektoren på kr. 1,5 mill inkl. mva for å 
finansiere utskifting av avløpsledning (selvkost). 
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Det tas forbehold om Statsforvalterens godkjenning av låneopptaket.  
 

 
Formannskap 05.05.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 041/22 Vedtak: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Fauske kommunestyre ber Kommunedirektøren iverksette sikring av Farvikbekken i tråd 
med de strengeste anbefalinger fra Rambøll og Norconsult. 
 
Kommunestyret vedtar å ta opp et lån på kr. 2,7 mill inkl. mva for sikring av 
Farvikbekken med mål om fullfinansiering av prosjektet. 
 
Kommunestyret vedtar å ta opp et lån på avløpssektoren på kr. 1,5 mill inkl. mva for å 
finansiere utskifting av avløpsledning (selvkost). 

 
Det tas forbehold om Statsforvalterens godkjenning av låneopptaket.  

 
 
 
042/22: 103/571 - Glassgården AS - Kjøp av tilleggstomt til eiendommen gnr. 103, bnr. 571 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Fauske kommune selger ca 92m2 av kommunal eiendom gnr. 103, bnr. 170 til 
Glassgården AS, ved Helge Henriksen. 
Arealet selges til takst. 
Kjøper betaler alle omkostninger i forbindelse med fradeling, oppmåling og  
tinglysning.  
 
 

 
Formannskap 05.05.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 042/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Fauske kommune selger ca 92m2 av kommunal eiendom gnr. 103, bnr. 170 til 
Glassgården AS, ved Helge Henriksen. 
Arealet selges til takst. 
Kjøper betaler alle omkostninger i forbindelse med fradeling, oppmåling og  
tinglysning.  

 
 
 
043/22: 103/649, 103/650, 103/11 - Søknad om kjøp av areal Fauske Fjernvarme AS  
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Fauske Fjernvarme AS innvilges erverv av 3 parseller fra kommunal grunn, gnr/bnr. 
103/649, 650 og 11, samlet areal ca 2559 m2. 

· Arealet selges til takst 
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· Det krav til geoteknisk vurdering før lagring av tømmer skjer. 
· Kjøper betaler alle omkostninger i forbindelse med ervervet.  

 

 
Formannskap 05.05.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 043/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Fauske Fjernvarme AS innvilges erverv av 3 parseller fra kommunal grunn, gnr/bnr. 
103/649, 650 og 11, samlet areal ca 2559 m2. 

· Arealet selges til takst 
· Det krav til geoteknisk vurdering før lagring av tømmer skjer. 
· Kjøper betaler alle omkostninger i forbindelse med ervervet.  

 
 
 
044/22: Søknad om kjøp del av kommunal tomt fra gnr/bnr 101/6 - Finneid 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 
 

Østbø AS får kjøpe ca 4800 m2 av kommunal tomt gnr. 101, bnr. 6 på Finneid som vist 
på vedlagt kartutsnitt i saksfremlegget. Ved fradeling oppmåling kan arealet avvike noe. 
 
Arealet selges til takst. 
 
Det inngås bindende kjøpekontrakt der frister og salgsbestemmelser kommer frem. 
Kjøper bærer alle omkostninger med salget og intensjonskunngjøring. 
 
Det inngås en avtale med Østbø AS for etablering av vei med kostnadsramme  
på inntil kr. 2 357 000,- inkl. moms. Avtalen skal lyses ut, og behandles, som en 
intensjonskunngjøring før endelig igangsetting av arbeider kan starte.  
Kostnadene for etablering av vei dekkes ved salg av areal på ca 4800 m2 til Østbø AS.  
 

 
Formannskap 05.05.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 044/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Østbø AS får kjøpe ca 4800 m2 av kommunal tomt gnr. 101, bnr. 6 på Finneid som vist 
på vedlagt kartutsnitt i saksfremlegget. Ved fradeling oppmåling kan arealet avvike noe. 
 
Arealet selges til takst. 
 
Det inngås bindende kjøpekontrakt der frister og salgsbestemmelser kommer frem. 
Kjøper bærer alle omkostninger med salget og intensjonskunngjøring. 
 
Det inngås en avtale med Østbø AS for etablering av vei med kostnadsramme  
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på inntil kr. 2 357 000,- inkl. moms. Avtalen skal lyses ut, og behandles, som en 
intensjonskunngjøring før endelig igangsetting av arbeider kan starte.  
Kostnadene for etablering av vei dekkes ved salg av areal på ca 4800 m2 til Østbø AS.  

 
 
 
045/22: Fjellovas anvendelse for statsallmenningene i Nordland og Troms 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

1. Fauske kommune gir 50 000 kroner i økonomisk støtte til Bardu og Beiarn kommuners 
søksmål mot staten og Statskog om fjellovas anvendelse i Nordland og Troms.  
 

2. Midlene innbetales til Utmarkskommunenes Sammenslutning, konto 5005.05.73742. 
 
3. Kommunens bidrag dekkes av formannskapets konto 1470-1020-1001. 

 

 
Formannskap 05.05.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 045/22 Vedtak: 
Vedtak: 

1. Fauske kommune gir 50 000 kroner i økonomisk støtte til Bardu og Beiarn 
kommuners søksmål mot staten og Statskog om fjellovas anvendelse i Nordland og 
Troms.  
 

2. Midlene innbetales til Utmarkskommunenes Sammenslutning, konto 5005.05.73742. 
 
3. Kommunens bidrag dekkes av formannskapets konto 1470-1020-1001. 

 
 
 
046/22: Oppdatering av betalingsregulativ 2022 - Endring av betalingssatser for 
Sulitjelma Bad 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Med virkning fra 20. mai 2022 endres betalingssatsene ved Sulitjelma Bad, slik: 
 

Område Beskrivelse Enhet 2020 2021 2022 Ny sats 
2022 

Sulitjelma  
Bad 

Voksne pr. 
gang 

57 ____ 60 62 

Barn Pr. 
gang 

28 ____ 30 30 

Studenter Pr. 
gang 

28 ____ 30 30 

Honnør Pr. 
gang 

   47 

Klippekort, 
voksne 

12 klipp 412 ____ 430 445 

Klippekort, 12 klipp 185 ____ 195 200 
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barn 

Klippekort, 
studenter 

12 klipp 185 ____ 195 200 

Årskort, 
voksne 

 1653 ____ 1735 1785 

Årskort, 
barn 

 613 ____ 645 662 

Halvårskort, 
voksne 

 1071 ____ 1125 1156 

Halvårskort, 
barn 

 440 ____ 460 475 

 
 

 
Formannskap 05.05.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 046/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Med virkning fra 20. mai 2022 endres betalingssatsene ved Sulitjelma Bad, slik: 
 

Område Beskrivelse Enhet 2020 2021 2022 Ny sats 
2022 

Sulitjelma  
Bad 

Voksne pr. 
gang 

57 ____ 60 62 

Barn Pr. 
gang 

28 ____ 30 30 

Studenter Pr. 
gang 

28 ____ 30 30 

Honnør Pr. 
gang 

   47 

Klippekort, 
voksne 

12 klipp 412 ____ 430 445 

Klippekort, 
barn 

12 klipp 185 ____ 195 200 

Klippekort, 
studenter 

12 klipp 185 ____ 195 200 

Årskort, 
voksne 

 1653 ____ 1735 1785 

Årskort, 
barn 

 613 ____ 645 662 

Halvårskort, 
voksne 

 1071 ____ 1125 1156 

Halvårskort, 
barn 

 440 ____ 460 475 

 
 

 
 
 
047/22: Uttreden av verv og supplering av varamedlemsliste 
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Kommunedirektørens forslag til innstilling: 
1. Shana Emilie Grut fratrer, etter kommuneloven § 7-9, sitt verv som 1. 

varameldem i kommunestyret for Rødt. 
2. Resten av varamedlemslista rykker opp. 
3. Med hjemmel i valgloven § 14-2 suppleres vararepresentantlista med følgende: 

- Silje Tettli Larsen, Bjørnmoveien 3, 8207 Fauske 
 

 
Formannskap 05.05.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 047/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Shana Emilie Grut fratrer, etter kommuneloven § 7-9, sitt verv som 1. 
varameldem i kommunestyret for Rødt. 

2. Resten av varamedlemslista rykker opp. 
3. Med hjemmel i valgloven § 14-2 suppleres vararepresentantlista med følgende: 

- Silje Tettli Larsen, Bjørnmoveien 3, 8207 Fauske 

 
 
 
048/22: Kommunestyre- og fylkestingsvalget 2023 - Fastsetting av valgdag 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

I forbindelse med kommunestyre- og fylkestingsvalget 2023 avholdes det i Fauske 
kommune valg mandag 11. september 2023. 
 

 
Formannskap 05.05.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 048/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

I forbindelse med kommunestyre- og fylkestingsvalget 2023 avholdes det i Fauske 
kommune valg mandag 11. september 2023. 

 
 
 
049/22: Næringsprisen 2021 - Unntatt offentlighet med hjemmel i offentlighetsloven § 26 
andre ledd andre punktum 
 
      
 
 
 


